
 

LOVAČKI SAVEZ PRIMORSKO-GORANSKE ŽUPANIJE 
51 000 Rijeka, F. Račkog 1 

IBAN: HR0324020061100124407;  Matični br.  0990906; OIB 26905084421;  tel. 374-263;  fax. 051-373-591;  
mob. 099-60 60 624;    E-mail:  ls.primorsko-goranske@hls.t-com.hr; Web: www.lovacki-savez-pgz.hr  

 

ZAPISNIK 
12. sjednice Izvršnog odbora  Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane 

08.12.2016. god. s početkom u 12:00 sati u prostorijama LOVAČKOG SAVEZA u Rijeci, F. 
Račkog 1.  

 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, T. Tondini, B. Miklić, V. Crnković, M. Brakuza,  
B. Curl, M. Mauhar, D. Babić i M. Šepić 
Odsutni: Z. Perić,  M. Gašparac i D. Mušćo (svi opravdano)  
Ostali prisutni: B. Marković 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 11. sjednice IO-a 
2. Informacija o obrazovanju kadrova u lovstvu 
3. Informacije o sredstvima lovozakupa javnog poziva PGŽ-e 
4. Informacije o izvršenom financijskom planu 2016. godine 
5. Izvještaj s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice: 

5.1. Povjerenstvo za lovačka odlikovanja 
5.2. Stručni savjet za razvoj i unapređenje lovstva  

6. Različito 
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 1. 
 

Raspravu o verifikaciji Zapisnika 11. sjednice IO-a otvorio je predsjednik Saveza  
dr. sc. J. Malnar.  

T. Tondini je napomenuo da se pod točkom 6. izvrši izmjena, po kojoj se seminar i  
ispit za prvi pregled divljači neće održati zbog nedovoljno zainteresiranih kandidata. Nakon 
ove izmjene, zapisnik sa 11. sjednice je jednoglasno prihvaćen. 
 
 
Ad. 2.  

T. Tondini je informirao prisutne da se, prema Planu obrazovanja, održao seminar  
za lovce i lovočuvare. Na prvom roku, koji se održao 19. studenog, pristupilo je 14 kanditata 
za obrazovanje lovac, te je njih 11 položilo ispit, dok su 3 kandidata upućena na popravni 
ispit iz dva obrazovna područja. Istoga dana, za obrazovanje lovočuvar pristupila su 3 
kandidata (od četiri), te uspješno položila ispit za lovočuvara. 

Na drugom roku, održanog 3. prosinca, pristupila su šest kandidata (uz tri  
ponavljača), te su svi pokazali dobro znanje, te uspješno položili ispit za lovca. 

Po planu je predviđen i seminar za ocjenjivače lovačkih trofeja, koji bi se trebao  
održati  od 4. do 26. veljače 2017. godine, ali do sada nismo zaprimili nijednu prijavu. 
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Ad. 3. 
 

B. Marković je informirao prisutne da su se na Javni poziv javile 23 članice našeg  
Saveza, od kojih su LD „Tuhobić“ Krasica i LD „Lisjak“ Kastav zatražile produljenje rokova za 
završetak projekata, te od strane Primorsko-goranske županije i dobila odobrenje. Do 
održavanja ove sjednice, u Primorsko-goranskoj županiji nisu obradili sve podatke o 
ostvarenim aktivnostima, pa će tajnik Saveza na sljedećoj sjednici Izvršnog odbora LS PGŽ-
e dati informaciju o svim iskorištenim sredstvima. 

Dr. sc. J. Malnar je informirao prisutne da će novi Javni poziv biti raspisan tijekom  
mjeseca ožujka 2017. godine, te da se na sastancima sa županom Ž. Komadinom, te 
pročelnicom M. Raukar pokušava dogovoriti da se dosadašnji odnos 70:30 preinači u odnos 
80:20, jer neke članice Saveza nemaju dovoljno sredstava da bi se akttivnije uključila u 
provedbu projekata i aktivnosti unapređenja i razvoja lovstva, te se iz istog razloga i ne 
javljaju na raspisane javne pozive. 

M. Šepić je informirao prisutne da je na strelištu „Kukuljanovo“, gdje se održavaju  
treninzi i županijska natjecanja u lovnom streljaštvu (lovački trap i lovački parkur), potrebno 
modernizirati strojeve za izbacivanje glinenih golubova, napose zbog izmjene pravilnika i 
načina natjecanja, kako bi se na navedenom strelištu mogla i dalje održavati županijska, ali i 
međunarodna natjecanja. Upitao je da li postoji mogućnost da Županija raspiše natječaj i za 
nabavu nove aparature. 

J. Malnar je rekao da će se i o tome raspravljati sa Županijom, te da će dio sredstava  
namjenjenih za organizaciju i sudjelovanje na natjecanju u lovnom streljaštvu u RH i 
međunarodnim natjecanjima, iskoristiti i za nabavu nove opreme za srelište „Kukuljanovo“. 

M. Mauhar je podržao prijedlog da Županija sufinancira projekte i aktivnosti  
unapređenja i razvoja lovstva sa 80 %, te napomenuo da su mnoga društva prije krenula u 
izgradnju, dovršetak i adaptaciju lovačkih objekata, za razliku od LD „Vidra“ Turke, koja je 
krenula u izgradnju vlastitog doma, prije nekoliko godina, te da im je u ostvarenju cilja puno 
teže. Upitao je da li postoji mogućnost da se ukupni fond za izgradnju, dovršetak i adaptaciju 
lovačkih objekata poveća, naglasivši da treba ulagati u objekte naših članica, kako bi se 
povećala kvaliteta lovnog gospodarenja u našoj županiji. 

J. Malnar je informirao prisutne da je pokrenuta inicijativa od strane našeg Saveza da  
se što više sredstava kanalizira upravo prema kapitalnim ulaganjima, u koje spada i 
izgradnju, dovršetak i adaptaciju lovačkih objekata, te da će u narednim sastancima sa 
Primorsko-goranskom županijom i dalje potencirati ovaj prijedlog. Nadodao je da se sva 
lovačka društva/udruge javljaju na javne pozive, kako ne bi došlo da određena sredstva nisu 
iskorištena. 
J. Malnar je nadodao da je na sastanku u Primorsko-goranskoj županiji, sa pročelnicom 
Upravnog odjela za turizam, poduzetništvo i ruralni razvoj, M. Raukar, predloženo je da se 
svakom lovačkom društvu/udruzi, koji su podnjeli zahtjev prema HLS-u, refundira izrada 
LGO-a u visini od 5.000,00 kn. To će se najvjerojatnije, moći sprovesti kroz Javni poziv, pa je 
apelirao na članice da se jave i za tu aktivnost. 
 
 
Ad. 4. 
 

J. Malnar je ukratko informirao prisutne o, do sada, izvršenom financijskom planu 
u 2016. godini, napomenuvši da su svi prihodi i rashodi u okviru planiranih, te da je 
poslovanje Saveza stabilno, uz napomenu da Savez u Erste banci (Erste fond) ima oko 
215.000,00 kn. 
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Ad. 5. 
Ad. 5.1. 
 

Ovu točku dnevnog reda otvorio je M. Linić, predsjednik Povjerenstva za lovačka  
odlikovanja, informiravši prisutne da je povjerenstvo, nakon pregleda pristiglih prijedloga  

LD-a/LU-a i kraće rasprave, zaključilo, da u cijelosti prihvaća prijedloge i prosljeđuje I 
O LS-a i HLS-a na usvajanje (3 odlikovanja I. reda, 5 odlikovanja II. reda i 13. odlikovanja III. 
Reda). Napomenuo je da su pojedina lovačka društva/udruge dobila dodatna odlikovanja na 
temelju obilježavanja godišnjica društva. 

Zahtjevi LD-a „Tuhobić“ Krasica nisu prihvaćeni, jer su im lovačka odlikovanja  
dodijeljena u 2015. godini. Prema Pravilniku, lovačka odlikovanja dodjeljuju se istom društvu 
svake dvije godine. 

Na temelju dopisa Hrvatskog lovačkog saveza, Povjerenstvo je donijelo odluku da  
se Zlatno odlikovanje s likom Sv. Huberta dodijeli Antunu Loknaru, članu LD „Jelenski jarak“. 

Ujedno je, na temelju odluke Izvršnog odbora Lovačkog saveza Primorsko-goranske  
županije (15.06.2016.), povjerenstvo za lovačka odlikovanja predložilo da se dodjeli 
odlikovanje III. reda za Dejana Kapša (posthumno). 

M. Linić je pripomenuo da se pojedina lovačka društva temeljem svojih prijedloga za  
lovačka odlikovanja ne drže Pravilnika za lovačka odlikovanja, te da dostavljaju puno više 
zahtjeva u odnosu koji propisuje pravilnik, te da povjerenstvo ima poteškoća u odabiru 
temeljem dostavljenih zahtjeva. 

Podsjetio je prisutne na članak  32., koji glasi: 
• Lovačka odlikovanja I., II. i III. reda dodjeljuju se u omjeru 1 : 3 : 5, a njihov 

ukupan broj u kalendarskoj godini ne smije biti veći od 2,5 (dva i pol) posto 
cjelokupnog članstva udruge, županijskog lovačkog saveza odnosno Grada 
Zagreba ili 5 (pet) posto za dvije uzastopne kalendarske godine. 

• Obilježavanjem značajnih obljetnica osnutka, lovačka društva pored navedenih 
kriterija mogu dobiti još po jedno odlikovanje za svakih narednih 10 godina od 
osnutka (10 – 1; 20 – 2, 30 – 3  itd.) 

• Prijedlog za dodjelu lovačkog odlikovanja III. reda može se podnijeti nakon 5 
(pet) godina članstva u udruzi/društvu, odnosno Hrvatskom lovačkom savezu. 

• Za razmatranje prijedloga za dodjelu slijedećeg lovačkog odlikovanja članu 
mora proći najmanje 5. godina (pet) od dodjele prethodnog lovačkog 
odlikovanja. 

 
Problem je nastao kod zahtjeva lovačkih društava/udruga sa otoka Krka, gdje su  

pojedina društva/udruge višestruko premašila broj koji im pripada. 
B. Miklić se nadovezao da pravilnik točno propisuje način dodjele odlikovanja, te da  

ga se treba pridržavati. 
J. Malnar je nadodao da se broj lovačkih odlikovanja nekog društva određuje na  

temelju ukupnog broja matičnih članova društva, a ne i pridruženih. 
M. Linić je informirao prisutne da su, na kraju, svi prijedlozi usvojeni, na način da  

ukupan broj u kalendarskoj godini nije bio veći od 2,5 (dva i pol) posto cjelokupnog članstva 
Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, kako je i propisano pravilnikom.  

Nakon kraće rasprave, prijedlozi za lovačka odlikovanja su  jednoglasno  
prihvaćena. 
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Ad. 5.2. 
 

B. Marković je informirao prisutne da se na sjednici Stučnog savjeta za unapređenje i  
razvoj lovstva predložilo da se i ove godine nabavi hrana za divljač (sočna i zrnata), te je 
zaključeno da se svim lovačkim društvima/udrugama dostavi okružnica sa zahtjevom da 
Lovačkom savezu dostave željenu količinu, kako bi se centralno nabavila kvalitetna hrana. 
Prijedlog je upućen je na razmatranje Izvršnom odboru LS PGŽ-e. 

Također je predloženo da se pribavi nekoliko grla za lovište VIII/10 - “Kupjački vrh“,  
kojim gospodari LU „Divokoza“ Brod na Kupi. 

Predloženo je da se Lovački savez PGŽ-e i dalje aktivno podrži projekt  
repopulacije tetrijeba gluhana, koju provodi don Ivica Križ, u Prezidu. Trenutno je u izgradnji 
tzv. istraživački centar dimenzija 80 x 80 (visine 6 do 7 metara) sa mrežom, kako bi se 
tetrijebi pripremili za podivljavanje (u trajanju od jedne godine), te nakon toga bili pušteni u 
prirodu. 

B. Marković je informirao prisutne da se i Lovački savez PGŽ-e javio na javni poziv  
Primorsko-goranske županije za repopulaciju tetrijeba gluhana, te će dobivena sredstva 
usmjeriti na ovaj projekt. 

T. Tondini je pohvalio inicijativu unosa muflonske divljači u lovište kojim gospodari LD  
„Gradina“ Novi Vinodolski (3 grla), te da bi bilo dobro da se oni unose i u ostala lovišta koja 
gospodare ovom vrstom. 

M. Brakuza se nadovezao da navedena grla često ulaze u njihovo lovište, te da imaju  
problema sa vraćanjem istih, s obzirom da oni muflona nemaju u lovnogospodarskoj osnovi. 

J. Malnar je zaključio da će se u budućnosti krenuti u realizaciju unosa muflona. 
 
 
Ad. 6. 
 

Pod točkom razno J. Malnar je podsjetio prisutne da Lovački savez PGŽE- prikuplja  
podatke o sudskim sporovima naših članica, te apelirao da sve članice što hitnije dostave 
svu dokumentaciju kako bi ih mogli proslijediti Hrvatskom lovačkom savezu, kojiće ih uputiti 
odvjetničkom timu koji ih zastupa. 

Također je informirao prisutne da je LD „Halmac“ Nerezine pozvalo sve članove  
Izvršnog odbora u lov 18.12., u lovište VIII/132 - "Punta križa", te da se zainteresirani što 
hitnije jave tajniku Saveza, kako bi se moglo sudjelovati u gostinjskom lovu. 

J. Malnar je informirao prisutne da je Savez, na sastanku u Županiji, amortizirao  
prijedlog povećanja lovozakupnina (govorilo se o povećanju i do 50 %), te da će ona porasti, 
ali u prosjeku do 7% za svako lovište. Članove skupštine Primorsko-goranske županije 
rukovodilo je znatno povećanje lovozakupa lovišta na otoku Rabu. 

T. Tondini je informirao prisutne da je u razgovoru sa Z. Frković dogovorio da se  
Lovačkom savezu PGŽ-e donira dio biblioteke pokojnog A. Frkovića, te da se uredi prostorija 
u našem Savezu gdje bi te knjige, ali i sve ostale bile na raspolaganju svim lovcima. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
I. Bolonić je priupitao kada će stručna služba za izradu lovnogospodarskih osnova  

kontaktirati lovoovlaštenike koji su iskazali interes da se one izrade preko Lovačkog saveza. 
J. Malnar je odgovorio da će svi lovoovlaštenici biti pozvani na uvodni sastanak u  

siječnju 2017. godine, te da će se nakon toga krenuti u izradu LGO-a. Problem je nastao u 
tome to su dosta vremena potrošili na izradu lovnogospodarskih osnova u Dubrovačko- 
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neretvanskoj županiji. Podsjetio je da će cijena izrade biti do 10.00,00 kn (sa PDV-om), te da 
će dio izrade za svaku lovnogospodarsku osnovu sufinancirati i Primorsko-goranska 
županija. 

D. Babić je u ime LD „ Lipov vrh“ Severin-Lukovdol pozvao sve prisutne u gostinjski  
lov krajem mjeseca siječnja 2017. godine, te da će o točnom datumu biti naknadno 
obaviješteni. 

Na samom kraju sjednice J. Malnar je zaželio blagoslovljen Božić i sve najbolje u  
Novoj 2017. godini članovima Izvršnog odbora, kao i svim lovcima našeg Saveza i njihovim 
obiteljima, uz lovački pozdrav „Dobra kob“. 
 
 

Sastanak je završio u 13,30 sati. 
 
 
                                           Dobra Vam kob, 
 
 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 
      
                                                                                                                                                                       
  Bojan Marković, dipl.ing.šum.                                                             Dr. sc. Josip Malnar   
 
 


